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Abstract (en)
The machine (1) comprises at least two tamping aggregates disposed on either side of a same line of rail. The outside aggregate (7) at least is
suspended from a frame (8) articulated onto the machine (1) by articulations (8d, 8e). This frame (8) allows the displacement of the aggregate (7)
outside of the contour of the track such that the aggregate carries out the tamping of the ballast of a deviated or adjacent track in the proximity of its
outside rail. This machine allows the tamping or shimming of the deviated track when the machine passes on the main track. <IMAGE>

Abstract (fr)
La machine (1) comporte au moins deux agrégats de bourrage disposés de part et d'autre d'une même file de rail. L'agrégat extérieur (7) au moins
est suspendu à un cadre (8) articulé à la machine (1) par des articulations (8d, 8e). Ce cadre (8) permet le déplacement de l'agrégat (7) en dehors
du gabarit de la voie de sorte qu l'agrégat effectue le bourrage du ballast d'une voie déviée ou adjacente à proximité de son rail extérieur. Cette
machine permet de bourrer ou caler la voie déviée lors du passage de la machine sur la voie principale.
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